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Komisja Infrastruktury, obradująca pod przewodnictwem posła Pawła Olszew-
skiego (KO), przewodniczącego Komisji, zrealizowała następujący porządek 
dzienny:

– rozpatrzenie projektu planu pracy Komisji na okres od 1 sierpnia 
do 31 grudnia 2020 r.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Elżbieta Kessel i Jakub Sindrewicz – 
z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.

Przewodniczący poseł Paweł Olszewski (KO):
Dzień dobry. Witam państwa bardzo serdecznie. Otwieram posiedzenie Komisji Infra-
struktury. Witam panie i panów posłów. Informuję, iż posiedzenie Komisji zostało zwo-
łane przez Marszałek Sejmu na podstawie art. 198j ust. 2 regulaminu Sejmu i będzie 
prowadzone z wykorzystaniem środków komunikacji elektronicznej umożliwiających 
porozumiewanie się na odległość.
Informuję również, że zgłoszenia do zabrania głosu w dyskusji przez posłów należy 

wysłać na adres e-mail kinf@sejm.gov.pl.
Zwracam się do państwa posłów z prośbą o sprawdzenie kworum, zalogowanie się 

i wyświetlenie  pulpitów do głosowania.  Jak będziemy gotowi,  proszę  o wyświetlenie 
wyników. Mamy kworum. Stwierdzam, iż głosowało 31 posłów. Stwierdzam kworum.
Przystępujemy do realizacji porządku dziennego. Przedmiotem dzisiejszego posiedze-

nia jest rozpatrzenie projektu planu pracy Komisji na okres od 1 sierpnia do 31 grudnia 
2020 r. Plan pracy Komisji został państwu doręczony.
Czy są jakieś uwagi do tego planu? Pan przewodniczący Polaczek.

Poseł Jerzy Polaczek (PiS):
Panie przewodniczący, mam tylko jedną techniczną prośbę. Nie ma przedstawicieli Mini-
sterstwa Infrastruktury, ale ewentualnie zasygnalizowalibyśmy to tutaj, we własnym 
gronie. Mianowicie, część z punktów jest w sposób oczywisty przeniesiona z pierwszego 
półrocza. Jako inicjator jednego z punktów – zapisanego do omówienia w październiku 
pt.: „Informacja Ministra Infrastruktury na temat zarządzania infrastrukturą ruchu 
lotniczego w świetle prawa Unii Europejskiej oraz proponowanych zmian” – prosiłbym 
jedynie o ewentualną aktualizację tego materiału przez Ministerstwo Infrastruktury 
z uwagi na to, że jest to proces, który jest procedowany na forum europejskim.
Gdyby ze strony Komisji pan przewodniczący wystąpił o aktualizację materiału, który 

był przesłany chyba w marcu… Pewne elementy mogą się zmienić. To jest przypomnie-
nie. Nie wiem, jak z częścią pozostałych, ale to według uznania. Zapoznałem się akurat 
z tym materiałem i myślę, że jeśli mamy to procedować w październiku, to tutaj będzie 
niezbędna – naturalna – potrzeba pewnej aktualizacji. Dziękuję bardzo.

Przewodniczący poseł Paweł Olszewski (KO):
Pełna zgoda, panie przewodniczący. Myślę, że jest wiele elementów, które będą musiały 
zostać zaktualizowane. Informacja będzie musiała mieć charakter rzeczywisty, czyli bie-
żący, na dany miesiąc, bo sytuacja pandemiczna, w której się znaleźliśmy, w sposób oczy-
wisty spowodowała pewne perturbacje, choćby z inwestycjami drogowymi, więc również 
te informacje muszą być uaktualnione.
Pan poseł Kwiatkowski.
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Poseł Robert Kwiatkowski (Lewica):
Chciałbym  również  zabrać  głos  w sprawie  raczej  technicznej  niż  merytorycznej.                     
Jak  patrzę  na nasz  projekt  planu  pracy  na październik,  to zastanawiam  się,  kiedy 
będziemy mieli czas na cokolwiek innego. Może spróbowalibyśmy niektóre punkty albo 
przyspieszyć, bo widzę, że wrzesień jest znacznie mniej obłożony niż październik, albo 
opóźnić, bo listopad też nie jest aż tak obłożony? Jednym słowem apeluję o to, żeby – 
w ślad za tym, o czym mówił pan poseł Polaczek – aktualizując pewne punkty, doprowa-
dzić do tego, żeby październik nie był tak koszmarny. Dziękuję.

Przewodniczący poseł Paweł Olszewski (KO):
Absolutnie, ta uwaga również jest słuszna. Dzisiaj  jesteśmy w sytuacji, w jakiej  jeste-
śmy. Posiedzenia Komisji może zwoływać pani marszałek, więc zobaczymy, jak sytuacja 
będzie wyglądała we wrześniu. Na bieżąco będziemy widzieli, na ile proces legislacyjny 
jest obciążający dla Komisji. Jeśli będzie mniej obciążający, będziemy mogli realizować 
ten plan, a jak nie, będziemy go dostosowywali. Przecież są również uwarunkowania 
obiektywne, czyli sale, godziny et cetera, więc przyjmuję tę uwagę.

Poseł Robert Kwiatkowski (Lewica):
Panie przewodniczący, proponowałbym obdarzyć prezydium wystarczającym zaufaniem, 
by mogło operować kalendarzem…

Przewodniczący poseł Paweł Olszewski (KO):
…elastycznie…

Poseł Robert Kwiatkowski (Lewica):
…i żeby nie wpisywać września, października, tylko żebyśmy na przykład z miesięcz-
nym wyprzedzeniem dowiadywali się, co jest możliwe. Musimy pamiętać o tym, że paź-
dziernik jest miesiącem, w którym potrzebna jest aktywność poselska także w innych 
obszarach. Dziękuję.

Przewodniczący poseł Paweł Olszewski (KO):
Dziękuję  za sugestię.  Jest przyjęta. Czy  są jeszcze  jakieś uwagi?  Jeśli nie ma, przy-
stępujemy do głosowania nad przyjęciem planu pracy Komisji na okres od 1 sierpnia 
do 31 grudnia 2020 r. Proszę o wyświetlenie pulpitów do głosowania.
Kto z pań i panów posłów jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Poproszę 

o wyświetlenie wyników. Głosowało 29 posłów. 29 posłów głosowało za. Tym samym 
stwierdzam, że plan pracy Komisji został przyjęty.
Na tym wyczerpaliśmy porządek obrad Komisji. Serdecznie dziękuję.


